
Innkalling og referat – FAU-møte ved Klepp ungdomsskule  
 

Dato og tid for møte: 22.02.24  Rom:  Møterom Varden 

Møtte:  

Klasse  FAU-representant Kryss 
av 

Vararepresentant  Kryss av 

8a  Rose Linda Pedersen (2 år) X   

8b  Hilde Grude (2 år) X   

8c  Arild Vik (1 år) X   

8d  Pål Pollestad (1 år) X   

9a  Rita Butterworth    

9b Hanne Bloch Valebjørg  X   

9c  Magrete Torland X   

9d Ola Sotnakk     

10a  Helene Grude X   

10b  Linda Øvrebø    

10c      

10d Martin Hove     

Fråvere: 

Rita, Linda, Martin og Ola 

 

23/24-11  Godkjenning av referat sist møte 

Informasjon om saka – kva kom fram frå diskusjonen: 

- Godkjent 

  



23/24-12   Evaluering av vinterballet 

Informasjon om saka – kva kom fram frå diskusjonen: 
- Vaktleiarane: Alt fungerte veldig godt. Godt oppmøte med vakter før. Godt at personal frå 

skulen stilte (avd.leiar, soslærar og rektor) 
- Såg ingenting rus eller alkohol – merka ingenting. Rykte om at nokre hadde tatt noko før, 

men såg ingenting av dette under festen. 
- Ein prøvde å snike seg inn, men foreldra hadde kontroll. 
- God vaksentettleik. 
- Pizzautdeling gjekk og bra, slapp inn puljevis. 
- Kan vurdere å få meir samling når dei et – for å unngå mykje gåing med brus og pizza – 

hindre søl. 
- God nytte av det som stod frå i fjor ift vakter og alt. God plan for vakting. Hugs at det berre 

er ein vannautomat. 
- Rydding gjekk bra. Litt spørsmål om kor mykje ein skal vaske – kan vera ok å sjekke til 

neste år. 
- Musikken var litt for høg, særleg i starten. 
- Lite program – det bør vera med neste år. Bør vera ei økt ikkje så lenge etter pizzaen. Her 

må elevane bli pusha meir. 
- Bør ha eit stillerom. Kan vera musikkrommet. 
- Godt å ha ein dj. 
- Ca 220 deltok av 340. 
- Brann og låserutiner. Dei som skal vera ansvalege vaktleiarar må kome innom nokre dagar 

før å få nøkkel og opplæring i brann og kjøkken. 

- Rektor må senda ut meldingar til vaktane og til alle foreldra ein dag før ballet. (blei 

gjort i fjor, men dette året kom det same dagen.) 

- Felles bodskap frå elevane, foreldrene og skulen: suksess! 

Kva blei bestemt: 

- Ta med læringspunkta til neste år. 

- Arild og Hilde tek plutseleg ansvaret neste år og... 

Kven tek ansvar: 

- Rektor og dei som sit i FAU neste år vidarefører erfaringane. 

 

23/24-12  Trafikksikkerhetsarbeid og invitt til FAU Kleppe skule 

Informasjon om saka – kva kom fram frå diskusjonen: 

- FAU Kleppe skule har ein som er ansvarleg i trafikk. Lurer på om FAU ungdomsskulen 

ønskjer eit samarbeid. 

Kva blei bestemt: 
- Leiar tek initiativ til at dei kan kome å informera FAU før sommaren. 

Kven tek ansvar: 

Leiar 

  



 

23/24-13  Foreldre- og elevundersøkinga 

Informasjon om saka – kva kom fram frå diskusjonen: 

- Rektor delte ut eit hefte med resultata av foreldreundersøkinga. Bladde gjennom 

og såg på nokre av resultata. Snakka om signifikante resultat – teljande forskjell 

når resultat er 0,3 over eller under nasjonalt resultat. Samtidig kan ein og sjå på 

trender over tid, f.eks viss skulen ligg under mange år, eller på alle trinn. 

- Foreldreundersøkinga viser at foreldra og skulen har god kontakt – dette viser 

under Dialog og medvirkning. 

- Rektor presenterte tal frå elevundersøkinga og gjekk gjennom desse. Her er det 

enkelt å sjå kva som skulen skårer godt og kor skulen må leggja inn satsing 

framover. 

Kva blei bestemt: 

- Det er ønskje om å få vita kva skulen vel ut av satsingar framover ut frå resultata 

undersøkingane viser 

Kven tek ansvar: 

Rektor tek med dette neste møte 

 

23/24-14  Status på skulen og medarbeiderundersøkingar 

Informasjon om saka – kva kom fram frå diskusjonen: 

- Rektor informerte status på skulen nå og kva medarbeiderundersøkingar har vist 

dei siste åra. Kommunen bruker 10-faktor jamleg, og gjennomfører og 

lærarundersøkinga (som er liknande elev- og foreldreundersøkinga). Desse 

undersøkingane viser god tillit til det som skjer på skulen og godt over nasjonale 

resultat i støtte og tillit til skuleleiinga.   

- Stemninga på skulen er veldig god. Lærarane står i eit komplisert yrke, og rektor er 

stolt av den innsatsen og dedikasjonen den enkelte lærar og tilsette legg ned kvar 

dag på skulen.  

 

23/24-15  Medlem i SU 

Informasjon om saka – kva kom fram frå diskusjonen: 

- Leiar må ha med seg ein inn i SU 

Kva blei bestemt: 

- Prøver å få inn nokon når neste møte i SU er bestemt. 

Kven tek ansvar: 

Leiar 

 

Neste møte   30.04 og 12.06 

  

Oppsummering   Sakar som skal følgjast opp neste møte: 

Skulen sine satsingsområder 

Medlem i SU 

Trafikksaka – FAU Kleppe skule 

Sikre overgang til neste år sitt FAU 

 


